
Grundejerforeningen Granborg. 

Referat fra generalforsamlingen afholdt søndag den 3. oktober 2021 kl. 10.00 på Als Kro og Badehotel. 

1. Valg af dirigent 

Flemming Kampff blev valgt til dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt iht.  

vedtægterne.  Generalforsamlingen var hermed beslutningsdygtig. 

Der var fremmødt i alt 21 personer. 

2.  Formandens beretning 

Der henvises til vedhæftede fil. Der var ingen kommentarer til formandens beretning, der blev godkendt. 

 

3. Fremlæggelse af regnskab for året 2020 (se hjemmesiden gfgranborg.dk)  

Rita Kamp gennemgik regnskabet, der blev godkendt. 

Der blev spurgt, om udgiften til veje vil stige eller falde? Udgifterne til veje vil stige, da en mere varig 

istandsættelse af Skråvejen forventes iværksat i 2022. Derfor er der i budgettet for 2022 sat 26.000 kr. af til 

vejvedligeholdelse. 

Det blev drøftet, om der burde ske en kontingentforhøjelse, men det fandtes ikke nødvendigt p.t. (se pkt. 4) 

 
4. Kontingentet for 2022 
(foreslås til 500 Kr.) budget for 2022 vedhæftet. 
     
Kontingentet for 2022 blev vedtaget til 500 Kr. 
 
 
5. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
 
Der skal vælges tre nye bestyrelsesmedlemmer 
 
Valgt blev: 
 
Ari Knoph, Granborg 12 D 
Henriette Overgaard, Granborg 6 
Claus Troelsen, Granborg 12 H 
 
Peder Vestergaard Nielsen og Lise Middelhede fortsætter som bestyrelsesmedlemmer. 
 
6. Valg af suppleant 
 
Torben Peters, Granborg 9 
 
7. Valg af revisor 
 
Flemming Kampff, Granborg 31 
 



Indkomne forslag. Der er intet modtaget 
 
 
Eventuelt 
 
Jette Villadsen, Granborg 34, spurgte, om græsslåning ved borde- bænkesættet ud for Digevejen kunne 
gøres bedre.  
  
Peder Vestergaard svarede, at han i år havde overtaget arbejdet med at slå græs. Han skulle lige finde  
ud af, hvordan det skulle gribes an, og at der nogle steder er noget sumpet. Han vil bestræbe sig på, at 
efterkomme ønsket. 
 
Jette opfordrede endvidere bestyrelsen til at overveje opsætning af hastighedsskilte med ”20 km” på 
Digevejen på grund af til tider meget hurtig kørsel. 
 
 
Generalforsamlingen sluttede kl. 11.40. 
 
 
Referent: Thorkild Bøgh 
 
Således passeret – Flemming Kampff (dirigent) 
 
 
 
 
  
   

 

 

 


